国家广播电视产品质量监督检验中心

National Testing and Inspection Center for Radio and TV Products

GB9254-2008EUT声明

Declaration for EUT to GB9254-2008

申请编号(CCC application no.)：                                     
我(制造商名称) We,(manufacture name)
声明(Hereby declare)：

(生产厂名称) (factory name)
___                          _______

生产的(详细填写产品名称及型号)： 

Manufacture (product name, model)

一、EUT作以下声明：

    Declaration for EUT:

产品的内部产生或使用的最高频率，或EUT工作或调谐的频率为：       MHz，对于频率超过108MHz的产品，本实验室需要进行部分测试（涉及标准条款：6.2条、10.6条）.  

The highest frequency which is produced or used in internal EUT or the frequency of working or harmonious is:      MHz. The EUT will be tested other items if the frequency exceeds 108MHz (related to clause 6.2 and 10.6).

二、对产品有关电信端口的相关情况作以下如实描述:

Declaration for telecom ports:
 FORMCHECKBOX 
有电信端口（请继续下面的选择） 

 FORMCHECKBOX 
 With telecom port（please confirm the following items） 
1、电信/网络端口类型：□ RJ11        ■RJ45       □ 其它：          
Telecom/internet port: □ RJ11        ■ RJ45       □ Others：          
2、本产品使用   □  3类  ■  5类非屏蔽平衡对线连接电缆

The applied product use   □  Category 3  ■ Category 5 unscreened balanced pair cables
3、本产品使用   □  6类或更好 非屏蔽平衡对线连接电缆

The applied product use   □  Category 6(or better) unscreened balanced pair cables
4、本产品使用   □  动态IP地址  □  固定IP地址：           
The applied product use   □  shift IP address     □  fixed IP address ：           
 FORMCHECKBOX 
 没有电信端口
 FORMCHECKBOX 
 Without any telecom ports
备注：

该表格为我实验室自行编制，推荐给申请人使用，以方便EMC工程师与客户沟通，提高认证检测效率。

Remarks:

1)This form is designed by TIRT, suggested to use by the applicant, for more fluent communication between engineer and client, and higher efficiency.

     年     月     日                                   ___________________

(签署时间及地点)                                 (相关负责人/签名、盖章)

（Signature date/place）                          (Manufacturer’s signature/chop)

地址：北京市朝阳区酒仙桥北路乙七号    邮编：100015     电话：010-51669698     传真：010-59570484      
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